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Številka: 9001-8/2020 

Datum: 26.10.2020 

ZAPISNIK 

14. seje Občinskega sveta Občine Brežice, ki je bila v ponedeljek, 5. oktobra 2020

ob 16. uri, v večnamenski dvorani na Gubčevi 10a, Brežice. 

Sejo je vodil župan Občine Brežice, Ivan Molan. 

Na seji so bili prisotni člani sveta: 

Katja Čanžar, Alenka Černelič Krošelj, Peter Dirnbek, Aleksander Gajski, Matejka Kmetič, 

Matija Kolarič, Mila Levec, Tatjana Močan, Bernardka Ogorevc, Vinko Ogorevc, Miran Omerzel, 

Bogdan Palovšnik, Mihael Petančič, Jurij Pezdirc, Ferdo Pinterič, Herman Premelč, dr. Stanka 

Preskar, Aljoša Rovan, Peter Skrivalnik, Milena Strašek, Mladen Strniša, Jožica Sušin, Boštjan 

Šetinc, Mira Šuler, dr. Tomaž Teropšič, Stanko Tomše, Igor Zorčič, Marijan Žibert, Martina Živič. 

Opravičeno odsotni člani sveta: Darko Udovič 

Neopravičeno odsotni člani sveta: / 

Drugi prisotni: 

Ivan Molan – župan, mag. Gordana Radanovič – direktorica občinske uprave, Patricia Čular – 

vodja Oddelka za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj, mag. Aleksander 

Denžič – vodja Oddelka za finance in računovodstvo, Suzana Ogorevc – vodja Oddelka za 

investicije, občinsko premoženje in javna naročila, mag. Urška Klenovšek - vodja Oddelka za 

prostor, David Flajnik – vodja Oddelka za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne 

službe, Branka Moldovan Matjašič – namestnica vodje Oddelka za pravne in splošne zadeve, 

Lavra Kreačič – vodja Kabineta župana, Roman Omerzu in Nada Rezelj – Kabinet župana, 

Davor Lipej – Videokom,  Tomi Naglič – Štromi s.p., Andreja Osredkar – kandidatka za vodje 

CSD Posavje enota Brežice, Jelica Koršič – Radio 1, Rok Retelj – Posavski obzornik, Robert 

Sajovec – Vaš kanal, Jadranka Novoselc – Javno podjetje Komunala Brežice d.o.o., Jože 

Denžič – Javno podjetje Komunala Brežice d.o.o., Darko Ferlan – Javno podjetje Komunala 

Brežice d.o.o., Miha Pšeničnik – Javno podjetje Komunala Brežice d.o.o. 

Članom sveta je bilo na dan seje na portal Občinski svet posredovano Poročilo župana o 

opravljenih nalogah po zadnji seji sveta in Stališča delovnih teles.  

Seja se je pričela ob 16.11 uri. Navzočih je bilo 27 članic in članov Občinskega sveta Občine 

Brežice.  
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Ad 1. 

Potrditev zapisnika 13. redne seje Občinskega sveta občine Brežice in potrditev 

zapisnika 6. dopisne seje Občinskega sveta občine Brežice. 

S sklicem seje so člani sveta prejeli zapisnik 13. redne seje Občinskega sveta Občine Brežice 

in 6. dopisne seje Občinskega sveta Občine Brežice.    

Na predloga zapisnika 13. redne seje in 6. dopisne seje ni bilo podanih pripomb, zato je 

predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

1. Sprejme se zapisnik 13. redne seje Občinskega sveta Občine Brežice.

Navzočnost je priglasilo 28 članov sveta.  

ZA je glasovalo 27 članov sveta, 1 član sveta NI GLASOVAL. 

Sklep je bil sprejet. 

2. Sprejme se zapisnik 6. dopisne redne seje Občinskega sveta Občine Brežice.

Navzočnost je priglasilo 28 članov sveta.  

ZA je glasovalo 27 članov sveta, 1 član sveta je glasoval PROTI. 

Sklep je bil sprejet. 

Ad 2. 

Poročilo o opravljenih nalogah po zadnji seji sveta ter o izvrševanju sklepov sveta. 

Predsedujoči je podal poročilo o opravljenih nalogah po zadnji seji sveta, ki je bilo vsem članom 

sveta poslano preko portala Občinski svet.   

Ad 3. 

Določitev dnevnega reda 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 14. redne seje občinskega sveta. 

Predsedujoči je predlagal zamenjavo vrstnega reda obravnave točk in sicer, da se 14. točka 
dnevnega reda: Letno poročilo 2019 in Poročilo o izvajanju gospodarskih javnih služb oskrbe s pitno 
vodo, odvajanja in čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode, zbiranja in prevoza komunalnih 
odpadkov, obdelave komunalnih odpadkov, pogrebne in pokopališke dejavnosti, tržnice ter vzdrževanja 
zelenic in javnih površin za leto 2019 uvrsti na 9. točko dnevnega reda. Ostale točke se ustrezno 
preštevilčijo.  

Razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednja 

SKLEPA: 
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1. Sprejme se sprememba predlaganega dnevnega reda 14. redne sej Občinskega sveta,

tako da se 14. točka dnevnega reda: Letno poročilo 2019 in Poročilo o izvajanju

gospodarskih javnih služb oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja komunalne

odpadne in padavinske vode, zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov, obdelave

komunalnih odpadkov, pogrebne in pokopališke dejavnosti, tržnice ter vzdrževanja

zelenic in javnih površin za leto 2019 uvrsti na 9. točko dnevnega reda ter da se ostale

točke ustrezno preštevilčijo.

Navzočnost je priglasilo 27 članov sveta.  

ZA je glasovalo 26 članov sveta, 1 član sveta NI GLASOVAL. 

Sklep je bil sprejet. 

2. Sprejme se dopolnjeni dnevni red 14. redne seje:

1. Potrditev zapisnika 13. redne seje Občinskega sveta občine Brežice in potrditev

zapisnika 6. dopisne seje Občinskega sveta občine Brežice.

2. Poročilo o opravljenih nalogah po zadnji seji sveta ter o izvrševanju sklepov sveta.

3. Določitev dnevnega reda.

4. Kadrovske in mandatne zadeve:

4.1 Sklep o podaji mnenja k imenovanju pomočnice direktorice Centra za 

socialno delo Posavje – enota Brežice. 

4.2 Sklep o imenovanju nadomestnega člana Sveta uporabnikov javnih dobrin v 

občini Brežice. 

5. Sklep o podelitvi priznanj Občine Brežice za leto 2020.

6. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Brežice za obdobje januar-junij 2020.

7. Seznanitev s potekom postopkov  in potrditev dokumenta »Analiza stroškov in koristi

kot dodatek k DIIP-u za projekt Kolesarska povezava ob R2-419 Brežice – Krška vas in

Brežice – Čatež ob Savi«.

8. Sklep o sprejemu elaborata o oblikovanju cene obvezne občinske gospodarske javne

službe 24-urne dežurne službe v občini Brežice za leto 2020 in potrditvi cene storitve

24-urne dežurne pogrebne službe v občini Brežice.

9. Letno poročilo 2019 in Poročilo o izvajanju gospodarskih javnih služb oskrbe s pitno

vodo, odvajanja in čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode, zbiranja in

prevoza komunalnih odpadkov, obdelave komunalnih odpadkov, pogrebne in

pokopališke dejavnosti, tržnice ter vzdrževanja zelenic in javnih površin za leto 2019.

10. Sklep o vzpostavitvi javnega dobra.

11. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra.

12. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem

prostorskem načrtu za stanovanjsko gradnjo Gornji Lenart, del območja GOL-06,

skrajšani postopek.

13. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Brežice, prva obravnava.

14. Predlog Odloka o socialno varstvenih pomočeh iz sredstev proračuna Občine

Brežice, prva obravnava.

15. Predlog Odloka o ureditvi cestnega prometa v Občini Brežice, prva obravnava.

16. Pobude in vprašanja.

17. Razno.
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Navzočnost je priglasilo 27 članov sveta.  

ZA je glasovalo 26 članov sveta, 1 član sveta NI GLASOVAL. 

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 4 

Kadrovske in mandatne zadeve: 

Ad. 4.1 

Sklep o podaji mnenja k imenovanju pomočnice direktorice Centra za socialno delo 

Posavje – enota Brežice. 

Uvodno obrazložitev je podala Katja Čanžar, predsednica Komisije  za mandatna vprašanja, 

volitve in  imenovanja. Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.  

Razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednji  

SKLEP:  

Občinski svet Občine Brežice podaja pozitivno mnenje k imenovanju pomočnice 

direktorice Centra za socialno delo Posavje – enota Brežice, Andreji Osredkar, za 

naslednje mandatno obdobje.  

Navzočnost je priglasilo 28 članov sveta.  

ZA je glasovalo 28 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

Ad.4.2 

Sklep o imenovanju nadomestnega člana Sveta uporabnikov javnih dobrin v občini 

Brežice. 

Uvodno obrazložitev je podala Katja Čanžar, predsednica Komisije  za mandatna vprašanja, 

volitve in  imenovanja. Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.  

Po razpravi, v kateri je sodeloval Aljoša Rovan,  je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

SKLEP:  

Sprejme se Sklep o imenovanju nadomestnega člana Sveta za varstvo uporabnikov 

javnih dobrin v občini Brežice.   

Navzočnost je priglasilo 26 članov sveta.  

ZA je glasovalo 26 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 
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Ad. 5 

Sklep o podelitvi priznanj Občine Brežice za leto 2020 

Uvodno obrazložitev je podala Katja Čanžar, predsednica Komisije  za mandatna vprašanja, 

volitve in  imenovanja.  Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.  

Po razpravi, v kateri je sodeloval Peter Dirnbek, je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

SKLEP:  

Sprejme se Sklep o podelitvi priznanj Občine Brežice za leto 2020.  

Navzočnost je priglasilo 26 članov sveta.  

ZA je glasovalo 25 članov sveta, 1 član sveta NI GLASOVAL.  

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 6 

Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Brežice za obdobje januar-junij 2020. 

Uvodno obrazložitev bo podal mag. Aleksander Denžič, vodja Oddelka za finance in proračun. 

Gradivo je bilo posredovano s sklicem seje.   

Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Brežice za obdobje januar – junij 2020 je bilo članom 

občinskega sveta posredovano po elektronski pošti 17.7.2020.  

Razprave ni bilo, zato  je predsedujoči dal na glasovanje naslednji  

SKLEP:   

Sprejme se Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Brežice za obdobje januar – junij 

2020.  

Navzočnost je priglasilo 28 članov sveta.

ZA je glasovalo 28 članov sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 7 

Seznanitev s potekom postopkov  in potrditev dokumenta »Analiza stroškov in koristi kot 

dodatek k DIIP-u za projekt Kolesarska povezava ob R2-419 Brežice – Krška vas in 

Brežice – Čatež ob Savi«. 

Uvodno obrazložitev je podal David Flajnik, vodja Oddelka za komunalno infrastrukturo in 

gospodarske javne službe. Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.  

V razpravi so sodelovali Ferdo Pinterič, Jurij Pezdirc, Katja Čanžar in Miran Omerzel. Po 

zaključeni razpravi je predsedujoči  dal na glasovanje naslednji 
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SKLEP:   

Sprejme se Sklep  o potrditvi dokumenta »Analiza stroškov in koristi kot dodatek k DIIP-u 
za projekt Kolesarska povezava ob R2-419 Brežice – Krška vas in Brežice – Čatež ob 
Savi«. 

Navzočnost je priglasilo 28 članov sveta.

ZA je glasovalo 26 članov sveta, 2 člana sveta sta bila VZDRŽANA.   

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 8 

Sklep o sprejemu elaborata o oblikovanju cene obvezne občinske gospodarske javne 

službe 24-urne dežurne službe v občini Brežice za leto 2020 in potrditvi cene storitve 24-

urne dežurne pogrebne službe v občini Brežice. 

Uvodno obrazložitev sta podala David Flajnik, vodja Oddelka za komunalno infrastrukturo in 

gospodarske javne službe in Darko Ferlan, JP Komunala Brežice d.o.o. Gradivo k tej točki so 

člani sveta prejeli s sklicem seje.  

V razpravi so sodelovali Matija Kolarič, Miran Omerzel in Stanko Tomše. Po zaključeni razpravi 

je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

SKLEP:  

Sprejme se elaborat o oblikovanju cene obvezne občinske gospodarske javne službe 24-

urne dežurne službe v občini Brežice za leto 2020 in potrdi se cena storitve 24-urne 

dežurne pogrebne službe v občini Brežice, skupaj s popravkom Statutarno pravne 

komisije.  

Navzočnost je priglasilo 26 članov sveta.  

ZA je glasovalo 23 članov sveta, 3 člani sveta so bili VZDRŽANI.   

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 9 

Letno poročilo 2019 in Poročilo o izvajanju gospodarskih javnih služb oskrbe s pitno vodo, 

odvajanja in čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode, zbiranja in prevoza komunalnih 

odpadkov, obdelave komunalnih odpadkov, pogrebne in pokopališke dejavnosti, tržnice ter 

vzdrževanja zelenic in javnih površin za leto 2019. 

Uvodno obrazložitev sta podala David Flajnik, vodja Oddelka za komunalno infrastrukturo in 

gospodarske javne službe in Jadranka Novoselc, JP Komunala Brežice d.o.o. Gradivo k tej 

točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.  

V razpravi so sodelovali Matija Kolarič, Aljoša Rovan in Bogdan Palovšnik. Po zaključeni 

razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednja 

SKLEPA:  
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1. Sprejme se Sklep o sprejemu Letnega poročila 2019, ki ga je Javno podjetje 
Komunala Brežice d.o.o. pripravilo marca 2020. 

Navzočnost je priglasilo 28 članov sveta.  

ZA je glasovalo 28 članov sveta.   

Sklep je bil sprejet. 

2. Sprejme se Sklep o potrditvi Poročila o izvajanju gospodarskih javnih služb oskrbe s 
pitno vodo, odvajanja in čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode, zbiranja in 
prevoza komunalnih odpadkov, obdelave komunalnih odpadkov, pogrebne in 
pokopališke dejavnosti, tržnice ter vzdrževanja zelenic in javnih površin za leto 2019, 
ki ga je Javno podjetje Komunala Brežice d.o.o. pripravilo februarja 2020. 

Navzočnost je priglasilo 28 članov sveta.  

ZA je glasovalo 27 članov sveta, 1 član sveta NI GLASOVAL.   

Sklep je bil sprejet. 

Vodenje seje je ob 18:42 prevzel podžupan Jurij Pezdirc.  

Ad. 10 

Sklep o vzpostavitvi javnega dobra. 

Uvodno obrazložitev je podala Branka Moldovan Matjašič, namestnica vodje Oddelka za pravne 

in splošne zadeve. Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.  

Razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

SKLEP:  

Sprejme se Sklep o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra na nepremičninah 
parcelna številka 1004/2 in 1005/2 k.o. 1284 Bukošek.  

Navzočnost je priglasilo 22 članov sveta.  

ZA je glasovalo 21 članov sveta, 1 član sveta NI GLASOVAL.  

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 11 

Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra. 

Uvodno obrazložitev je podala Branka Moldovan Matjašič, namestnica vodje Oddelka za pravne 

in splošne zadeve. Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.  

Razprave ni bilo, zato  je predsedujoči  dal na glasovanje naslednji 
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SKLEP:  

Sprejme se Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na nepremičninah parcelna številka 
3472/5, 3473/3, 3501/13, 3501/15, 6301, 4134, 3501/14 in 3501/16 vse k.o. 1301 Krška vas, 
parcelna številka 991 k.o. 1281 Šentlenart in parcelna številka 1489 k.o. 1300 Brežice. 

Navzočnost je priglasilo 24 članov sveta.  

ZA je glasovalo 24 članov sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 12 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu za stanovanjsko gradnjo Gornji Lenart, del območja GOL-06, 

skrajšani postopek. 

Uvodno obrazložitev je podala mag. Urška Klenovšek, vodja Oddelka za prostor. Gradivo k tej 

točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.  

Razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

SKLEP:  

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za stanovanjsko gradnjo Gornji Lenart, del območja GOL-06.  

Navzočnost je priglasilo 28 članov sveta.  

ZA je glasovalo 28 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 13 

Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Brežice, prva obravnava. 

Uvodno obrazložitev je podala Patricia Čular, vodja Oddelka za družbene dejavnosti, 

gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj.  Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.  

V razpravi sta sodelovala Matija Kolarič in Aljoša Rovan.  

Povzetek razprav:  

Matija Kolarič: Sam sem imel to možnost, da sem bil nekaj let zraven na občini, ko smo 

pomagali pri javnih zavodih. Načeloma razumem iz kje izhaja želja, da se predsednik sveta 

zavoda ne voli izmed zaposlenih. Kar nekaj časa sem se ubadal s tem in razmišljal kaj je prav in 

kaj ni prav in prišel do ugotovitve, da to niti približno ni potrebno. Zakon o zavodih jasno določa 

kdo je tisti, ki imenuje direktorja in to je svet zavoda in ne predsednik sveta zavoda. Ne glede na 

to, če si samo član zavoda ali če si predsednik sveta zavoda, tvoj glas šteje enako. Mislim, da 

tu argument, da se zaposlenega postavlja v neprimeren položaj, ne more zdržati vsega tega. 
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Ob tem dodajam, da smo popolnoma izključili enega člana, to je predstavnik zainteresirane 

javnosti, za katerega smo se enostavno odločili, da ta ne more biti predsednik zavoda. Nič 

nimam proti, če ustanovitelj da priporočilo, da naj bo predsednik sveta zavoda nekdo izmed 

članov sveta zavoda, ki ga je imenoval ustanovitelj, ne želim pa, da je to zapisano v 

ustanovnem aktu.  

Aljoša Rovan: Delavcem se v tej družbi že tako jemljejo pravice, ki so bile v preteklosti 

pridobljene in se mi ne zdi prav, da bi jim vzeli še to pravico. Argument, da se predstavnika 

zaposlenih postavi v nehvaležen položaj, ne zdrži presoje. Ko je izvoljen v svet zavoda, se 

lahko sam odloči, ali bo na ustanovni seji kandidiral za predsednika sveta ali namestnika 

predsednika sveta, ker bi mu tudi to bilo po tej novi dikciji tega člena, onemogočeno. 

Predlagam, da se v drugem branju spremembe tega člena črtajo oz. da člen ostane enak kot je 

bil do sedaj.  

Po zaključku razprave je dal predsedujoči na glasovanje naslednji 

SKLEP:  

Sprejme se Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Brežice, skupaj s 

pripombami iz razprave ter stališči Statutarno pravne komisije in Odbora za družbene 

dejavnosti.  

Navzočnost je priglasilo 28 članov sveta.  

ZA je glasovalo 27 članov sveta, 1 član sveta je bil VZDRŽAN.  

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 14 

Predlog Odloka o socialno varstvenih pomočeh iz sredstev proračuna Občine Brežice, 

prva obravnava. 

Uvodno obrazložitev je podala Patricia Čular, vodja Oddelka za družbene dejavnosti, 

gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj.  Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.  

V razpravi sta sodelovala Martina Živič in Aljoša Rovan. 

Aljoša Rovan opozoril na redakcijsko napako v drugem odstavku 5. člena Predloga Odloka o 

socialno varstvenih pomočeh iz sredstev proračuna Občine Brežice kjer piše, »upravičeni 

vlagatelji do pravice pomoči ob rojstvu otroka, so starši otroka, v primeru, da sta eden od 

staršev in novorojeni otrok državljana Republike Slovenije…«. Predlagal je, da bi bilo potrebno 

popraviti oz. dodati »vsaj eden od staršev«, ker je bilo gotovo tako tudi mišljeno.  

Po zaključeni razpravi, je predsedujoči dal na glasovanje naslednja  

SKLEPA:  

1. Sprejme se sklep, da se prva in druga obravnava Predloga Odloka o socialno 
varstvenih pomočeh iz sredstev proračuna Občine Brežice, združita. 
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Navzočnost je priglasilo 28 članov sveta.  

ZA je glasovalo 27 članov sveta, 1 član sveta NI GLASOVAL.  

Sklep je bil sprejet. 

2. Sprejme se Odlok o socialno varstvenih pomočeh iz sredstev proračuna Občine 

Brežice, skupaj z redakcijskim popravkom Aljoše Rovana.  

Navzočnost je priglasilo 28 članov sveta.  

ZA je glasovalo 27 članov sveta, 1 član sveta NI GLASOVAL.    

Sklep je bil sprejet. 

Ad 15. 

Predlog Odloka o ureditvi cestnega prometa v Občini Brežice, prva obravnava. 

Uvodno obrazložitev je podal David Flajnik, vodja Oddelka za komunalno infrastrukturo in 

gospodarske javne službe. Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.  

V razpravi sta sodelovala Aljoša Rovan in Alenka Černelič Krošelj.  

Povzetek razprav:  

Aljoša Rovan: Podpiram predlog Odbora za gospodarske javne službe in varstvo okolja, da se 

zadeva obravnava po rednem postopku, ker je očitno prišlo do šuma v komunikaciji med 

krajevno skupnostjo in njenim odborom za prometno ureditev stare kolonije in pripravljavci akta. 

Videl sem oba predloga. Zdi se mi, da bo prava rešitev nekje vmes. Podprl bom sklep, da se 

odlok sprejme v prvi obravnavi in da se do druge obravnave pride do finalne odločitve. 

Dodajam, da gre pri coni 30 in sistemu enosmernih ulic za gasilske ukrepe, da se najnujnejše 

uredi, sicer pa bo v tem delu ostalo še kar nekaj nerešenih težav. Asfalt je v katastrofalnem 

stanju v večini teh ulic z izjemo Orehove aleje, ki je bila pred časom obnovljena.  

Ob tem imamo težavo tudi z neurejenim lastništvom funkcionalnih zemljišč ob blokih. Nekateri 

bloki so že pristopili k urejanju tega in eden od upravnikov je na Zupančičevi ulici 17 to že uredil 

in si pridobil izkušnje. Blokov je tu še veliko. Predlagal bi, ker gre pri vsakem bloku za stroške 

geodeta, upravnika, notarja, da bi se razmislilo o skupni akciji in bi se ti postopki združili ter bi 

se za vse te bloke izvedla skupna ureditev, saj bo tako hitreje in ceneje za naše stanovalce. Po 

tej ureditvi bodo odprte možnosti za bolj celovito rešitev ureditve soseske.  

Alenka Černelič Krošelj: V naši krajevni skupnosti je to projekt, katerega smo se zelo 

razveselili, saj gre za območje, ki je eno najlepših območij v našem mestu, a je kot je rekel 

Aljoša, cestno zelo zanemarjeno. Spremenila se je struktura prebivalcev. Ko se je stara kolonija 

gradila je bila prometna situacija popolnoma drugačna. Lani smo bili izjemno veseli te študije in 

smo skušali ves čas tudi aktivno sodelovati. Boljše bi bilo, če bi lahko sodelovali že od vsega 

začetka. Pomembno se mi zdi, da se iz te študije naučimo, da se kakšna javna razprava naredi 

še preden se študija naroči, ker se je pokazalo, da ni bilo vključeno vse, kar bi bilo za to 

območje dobro. Iz tega izhajajo tudi nekatera razhajanja s tem razumevanjem, kaj smo se 
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dogovorili in kaj se nismo. Gre za zelo dober način kako smo vpletli tudi stanovalce. Imeli smo 

dve zelo obiskani in dobri javni razpravi. V krajevni skupnosti se nam je zdelo zelo pomembno, 

da so pri urejanje prostora, in še to v mestu, vključeni tudi tisti, ki tukaj živijo. Tu smo vsi skupaj 

z občino naredili nekaj dobrega in iz tega je izhajalo tudi to, da je naša krajevna skupnost 

ustanovila poseben odbor za to področje, ki vključuje prebivalce tega področja. Podpiram, da to 

še enkrat pregledamo, ker rešitev, ki je bila predstavljena ni bila na ta način usklajena. Je 

rešitev 1A, ki je bila predstavljena, ni pa bila takrat sprejeta kot rešitev s katero bi se ljudje 

strinjali. Vsi smo se strinjali, da gre za prvo fazo, ki naj umiri promet in določi cono 30 in naj tudi 

poskusno uredi enosmerni promet na ulicah, kjer je to smiselno. Verjamem, da bomo zadevo 

uskladili in da bi poskusna faza že zagotovila drug način gledanja na ta prostor. Zavedamo se, 

da ko bomo predvideli cono 30, kot tudi določili enosmerne ulice, tu ne bo veliko popravkov 

razen nekaj nujnih, bomo vsi deležni tudi določenih odzivov, a prepričani smo, da je to eden 

pomembnejših korakov, da tudi to območje zaživi drugače in da doživi celovito prenovo, ki ni 

zgolj cestna, ampak vključuje tudi komunalno infrastrukturo in vse kar se skriva pod cesto. Na 

tem območju živi cca 2000 ljudi. Stara kolonija je ene vrste vrednota, ker je eden prvih tako lepo 

urbanistično urejenih delov našega mesta. Zaradi tega, ker je zdaj vse bolj stihijsko, se tega niti 

ne zavedamo, kaj pa šele, da bi to opazili. Ob akcijah, ki smo jih imeli smo videli, da se je 

struktura prebivalcev spremenila. Tukaj so se naselile mlade družine. Je eno drugo gibanje. 

Upam in verjame, da to pomeni tudi eno lepo oživitev tega dela mesta, ki bo v dobro vsem.  

Po zaključeni razpravi, je predsedujoči dal na glasovanje naslednji  

SKLEP:  

1. Sprejme se Predlog Odloka o ureditvi cestnega prometa v Občini Brežice skupaj s 
pripombami iz razprave in stališči Odbora za gospodarske javne službe in varstvo 
okolja. 

Navzočnost je priglasilo 29 članov sveta.  

ZA je glasovalo 29 članov sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 16 

Pobude in vprašanja. 

Ustna vprašanja in pobude so podali: Matija Kolarič, Stanko Tomše, Miran Omerzel, Martina 

Živič, Ferdo Pinterič, Jožica Sušin, Marijan Žibert in Bogdan Palovšnik.   

Ad. 17 

Razno.  

Pri točki Razno ni bilo razprave.  

*************************************************************************** 
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Dnevni red 14. redne seje Občinskega sveta Občine Brežice je bil izčrpan, zato je predsedujoči 

ob 19.44 zaključil sejo.  

ZAPISNIK PRIPRAVILA:       

Jasmina Molan,              Ivan Molan,  

Višja svetovalka za pomoč pri vodenju kabineta  Župan Občine Brežice 

Jurij Pezdirc, 

 Podžupan Občine Brežice
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